

**Egyptian Stock Exchange –
Disclosure Department**

**Summary of Board of Directors
Resolutions 28-9-25**

We are pleased to present below a summary of the resolutions passed by the Board of Directors of Madinet Masr for Housing and Development at its meeting held today, Sunday, 28/09/2025, at the company's headquarters, in accordance with the following agenda:

1. Approval for the establishment of real estate development companies outside the Arab Republic of Egypt, as well as approval for initial investments of approximately 5 million US dollars.
2. Discussion of various matters related to the company's ordinary activities.

Please note that this summary includes all material information that must be disclosed in accordance with the provisions of the Capital Market Law, its Executive Regulations, and the rules and decisions issued pursuant thereto.

Sincere regards,



16750

madinetmasr.com

البورصة المصرية - قطاع الإفصاح

ملخص قرارات مجلس الإدارة 28-9-2025

نتشرف بأن نعرض أدناه ملخص قرارات مجلس إدارة شركة مدينة مصر للإسكان والتعمير المنعقد اليوم الأحد الموافق 2025/09/28 بمقر الشركة وفقاً لجدول الأعمال التالي:

أولاً: الموافقة علي تأسيس شركات للتطوير العقاري خارج جمهورية مصر العربية وكذلك الموافقة علي استثمارات بقيمة مبدئية حوالي 5 مليون دولار أمريكي في هذه الشركات وسنوافيكم بكل ما يستجد في حينه

ثانياً: ناقش المجلس بعض المواضيع المتعلقة بنشاط الشركة العادي

علماً بأن الملخص يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التي يجب الإفصاح عنها وفقاً لأحكام قانون سوق رأس المال ولائحته التنفيذية والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذاً لهما.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

احمد فاروق خليل
علاقات المستثمرين

4 Youssef Abbas Street,
Nasr City, Cairo, Egypt